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Mondelinge vragen 
Zo’n jaar geleden stelde de gemeenteraad het bestemmingsplan Händellaan 239-241 
vast. Een deel van de omwonenden, verenigd in de klankbordgroep Händellaan 239-241, 
was niet altijd tevreden geweest over het proces rond de besluitvorming, maar wilde 
graag gezamenlijk verder werken aan een goede landing van de woonvorm in de wijk. 
Belangrijk; de woonvorm moet immers een vanzelfsprekend onderdeel worden van de 
mooie wijk Holtenbroek. 
 
Ook het college benadrukte het belang in te zien van misschien wel bovengemiddeld 
grote betrokkenheid. Desgevraagd gaf het college aan een ‘heel kort informatielijntje 
met de klankbordgroep te willen onderhouden om er snel bij te zijn als er vervelende 
dingen gebeuren, maar ook om te voorkomen dat ontstane beelden groter worden dan 
ze daadwerkelijk zijn’ [parafrase, geen letterlijk citaat]. 
 
Nu is het niet altijd mogelijk om altijd met alle belanghebbenden volledige 
overeenstemming te krijgen over te nemen of genomen besluiten. Dat is niet erg, 
zolang er helder gecommuniceerd wordt en de buurt ook écht betrokken wordt in het 
proces. De ChristenUnie was - en is - dan ook blij met de toezegging van het college. 
 
Toch ervaren de omwonenden uit de klankbordgroep het momenteel anders. Volgens 
hen werden zij een tijd lang nauwelijks over de voortgang van de (vertraagde) plannen 
op de hoogte gehouden, moesten zij zelf achter informatie aan en hoorden ze 
uiteindelijk afgelopen vrijdag pas dat er aanstaande maandag al gesloopt gaat worden. 
Ook ontstaat bij hen de indruk dat er online een ander beeld wordt gegeven van de 
plannen dan eerder met hen is gecommuniceerd. 
 
De ChristenUnie draagt plannen voor een woonvorm zoals de initiatiefnemers die voor 
zich zien - bottom-up ontstaan en in aansluiting op de samenleving - een warm hart toe. 
Juist daarom breekt de ChristenUnie óók een lans voor goede samenwerking met de 
omwonenden. 
 
Dat brengt de ChristenUnie tot de volgende vragen: 
1. Hoe beoordeelt het college het proces, de communicatie en de samenwerking met 

de klankbordgroep? Heeft de gemeente de ‘heel korte informatielijn’ met de 
klankbordgroep zoals ze deze voor zich zag bij de besluitvorming in juni 2016? 

2. Is er volgens het college momenteel een eenduidig beeld bij zowel de 
initiatiefnemers als de klankbordgroep van wat er wel en niet gaat gebeuren aan de 
Händellaan 239-241. Zo niet, wat wil het college doen om hier wél een eenduidig 
beeld over te laten ontstaan? 

 
Namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Johannes de Vries 


